
Dagafronding programmateam — 15 januari 2021

| Check in : overwegend goed.

Belangrijk om te delen:

CHPERA les gaat erg snel, met zo mogelijk nog snellere deadlines, ook veel nieuwe mensen om aan te sluiten. Dat maakt het lastig.
LN gisteren is de ketentest BRBA succesvol verlopen; vanmiddag zijn de eerste bestanden ingelezen. Dan blijkt toch weer dat specificaties, waar goede afspraken over gemaakt zijn, niet geleverd

Dat kost veel tijd en levert irritatie op. Volgende week is de ketentest EVS-en voor instellingen. En hij heeft met [IEEEgesproken over de initiéle roadmap.

BEY maandag wordt de bestelapp opengezet. Ondanks dat er nog risico’s zijn, is op directieniveau het besluit genomen de bestelapp open te zetten. Het is erg belangrijk alert te zijn op het

proces; berichten moeten via beveiligde email verstuurd worden.

Es bezig met de voorbereiding met Communicatie om een nieuwsbericht te versturen.

CREE heeft deelgenomen aan een webinar van ECDC, met verschillende Europese landen. Ze steekt iedereen een hart onder de riem: al die landen komen dezelfde problemen/knelpunten

tegenkomen als wij: systemen inrichten, nieuwe gegevens, registratie centraal willen hebben, interne communicatie omdat het doorlopend verandert.

heeft gisteren deelgenomen aan een webinar van KNMG, waar ze uitleg gegeven heeft over het corona vaccin, de strategie en uitvoering. Veel vragen en veel deelnemers. De link komt online;

het is een leerzame sessie!

[EEEpaar mededelingen 1. voor degenen die het niet meegekregen hebben: het kabinet is gevallen. 2. In Noorwegen zijn 23 sterfgevallen, waarvan het de vraag is of dit door Pfizer komt (volgtijdelijk
hoeft nog geen causaliteit te zijn). 3. Het signaal is gekomen dat de leveringen van Pfizer naar beneden bijgesteld worden. Er is nu druk overleg op Europees niveau. 4. Tussen de LHV en VWS is een

dispuut over de vaccins voor de huisartsen.

de BRBA app gaat ook gebruikt worden voor huisartsenregistratie en hun ondersteunend personeel. Daar zijn goede afspraken over Sa contact op met@cRILMMhierover

kanaliseert de persvragen en legt die eerst voor an[IEEE als het nodig is worden ze daarna gericht uitgezet (met deadline). En mocht je rechtstreeks vragen van de pers

krijgen: altijd doorverwijzen naar woordvoering.

is vanaf nu twee weken op BES/CAS en zij vervangt.

eeft maandag evaluatie LNAZ over de eerste drie weken acute zorg; evaluatiepunten kunnen aan hem doorgegeven worden.

Knelpunten:

I
or is een informatiemanager nodig] slondersteunt dit

verzoek. [EAR
het issueformulier invullen en naar het programmabureau sturen.

a

raagt iedereen met een paar punten in het sturen van mails rekening te houden: aan wie richt je de mail en wie in de cc, in de onderwerpregel aangeven wat gevraagd wordt (bv. Commentaar,

aanvullen, besluit of ter informatie) en noem ook achternamen. Tips die ze heeft uit de training: tijd besparen met email van Jolanda.

Successen:

WE:
gaat genieten van wat vrije tijd en is er maandag weer, als ze aanwezig is bij de eerste prik in een verpleeghuis.
et debat van afgelopen dinsdag is mede zo goed gelopen, door de voorbereiding van velen van ons. Hij hoopt dat we in iets rustiger vaarwater komen.

| Check out: overwegend positief

1042180


